

PERSONAL ACCIDENT TAKAFUL PLAN

برنامج تكافل للحوادث الشخصية

Brochure

نشرة تفصيلية

Life is unpredictable at times and accidents can happen at any time! We understand how precious life is. That's why our Personal Accident Takaful Plan provides 24-hour comprehensive protection against Death due to an Accident or Permanent Total Disability due to an Accident while you're working or outside of work.

لا يمكن توقع الحياة في بعض الأحيان ويمكن أن تحدث الحوادث في أي وقت! نحن نفهم كم هي ثمينة الحياة. هذا هو السبب في أن خطة التكافل للحوادث الشخصية توفر حماية شاملة على مدار 24 ساعة في حالة الوفاة بسبب حادث أو العجز الكلي الدائم بسبب حادث أثناء العمل أو خارج العمل.

- Accidents are the second major cause of deaths in the UAE and this rate is increasing at a rapid speed with every passing year.

- الحوادث هي السبب الرئيسي الثاني للوفيات في دولة الإمارات العربية المتحدة وهذا المعدل يتزايد بوتيرة سريعة مع مرور كل عام.

Why Do I Need Personal Accident Coverage?

ADIB Personal Accident Takaful Plan is pure protection plan designed to provide 24 hour comprehensive protection to the policyholder against **Death due to an Accident** or **Permanent Total Disability due to an Accident** while you're working or outside of work. It pays the Takaful Benefit to you or your legal heirs as income protection, subject to the Provisions & Conditions of the plan.

لماذا أحتاج إلى تغطية الحوادث الشخصية؟

برنامج التكافل للحوادث الشخصية من مصرف أبوظبي الإسلامي هي خطة حماية خالصة مصممة لتوفير حماية شاملة على مدار 24 ساعة لحامل الوثيقة ضد **الوفاة بسبب حادث** أو **عجز كلي ودائم بسبب حادث** أثناء العمل أو خارج العمل. تدفع منفعة التكافل لك أو لورثتك القانونيين كحماية للدخل ، وفقاً لأحكام وشروط البرنامج.

What is ADIB Personal Accident Takaful Plan?

ADIB Personal Accident Takaful Plan is pure protection plan designed to provide 24-hour comprehensive protection to the policyholder against Death due to an Accident or Permanent Total Disability due to an Accident while you're working or outside of work. It pays the Takaful Benefit to you or your legal heirs as income protection, subject to the Provisions & Conditions of the plan.

ما هو برنامج تكافل للحوادث الشخصية؟

برنامج تكافل للحوادث الشخصية هو برنامج حماية مصممة لتوفير حماية شاملة على مدار 24 ساعة لحامل الوثيقة في حالة الوفاة بسبب حادث أو العجز الكلي الدائم بسبب حادث أثناء العمل أو خارج العمل. تدفع منفعة التكافل للمؤمن عليه أو الورثة القانونيين للمؤمن عليه كحماية للدخل ، مع مراعاة شروط وأحكام البرنامج.

What Type of Benefits Are Covered?

Subject to the terms & conditions, the following benefits are covered:

- Death due to an Accident**
- Permanent Total Disability due to an Accident**

ما نوع المنافع التي يتم تغطيتها؟

مع مراعاة الشروط والأحكام ، يتم تغطية المزايا التالية:

- الوفاة نتيجة حادث**
- العجز الكلي الدائم نتيجة حادث**

What Plan Options & Benefits Amount are Available?

There are two plan options available with the following benefits:

Takaful Plan Type	Plan 1	Plan 2
Takaful Benefit Amount	AED 50,000	AED 100,000

ما هي خيارات ومزايا البرنامج المتوفرة؟

يتوفر خياران للبرنامج مع المزايا التالية:

نوع البرنامج التكافلية البرنامج التكافلية	برنامج 1	برنامج 2
مبلغ المنفعة التكافلية	50,000 د أ	100,000 د أ

How Much Does it Cost?

There are two plan options available with the following annual Contribution Amounts:

Takaful Plan Type	Plan 1	Plan 2
Contribution Amount	AED 50	AED 100

كم يكلف؟

يتوفر خياران للبرنامج مع مبالغ المساهمة السنوية التالية:

نوع البرنامج التكافلي	برنامج 1	برنامج 2
مبلغ المساهمة	50 د أ	100 د أ



PERSONAL ACCIDENT TAKAFUL PLAN

برنامج تكافل للحوادث الشخصية

How Do I Enrol?

You must be a resident of UAE and between the ages of 18 years and 64 years to enrol.

All you need is to complete a simple application form online and pay the annual contribution amount. the annual contribution amount.

For quick and easy registration and information, please call our toll-free customer service line at 02-4107700.

كيف يمكنني التسجيل؟

يجب أن تكون مقيماً في دولة الإمارات العربية المتحدة وأن يتراوح عمرك بين 18 عامًا و 64 عامًا للتسجيل.

لا يوجد فحص طبي مطلوب. كل ما تحتاجه هو إكمال نموذج طلب قصير ودفع مبلغ المساهمة السنوية.

للحصول على معلومات والتسجيل السهل والسريع ، يرجى الاتصال بخط خدمة العملاء المجاني على 02-4107700

About the Takaful Provider

Abu Dhabi National Takaful Co. PSC was established in November 2003 as the first takaful operator in the emirates of Abu Dhabi, United Arab Emirates. The company is the provider of cover under this plan.

More information about the Takaful Provider and its services is available at www.takaful.ae

نبذة عن مزود التكافل

تأسست شركة أبوظبي الوطنية للتكافل في نوفمبر 2003 كأول شركة تكافل في إمارة أبو ظبي، الإمارات العربية المتحدة. الشركة هي التي تقدم التغطية بموجب هذا البرنامج.

لمزيد من المعلومات حول مزود التكافل وخدماته يرجى زيارة الموقع على www.takaful.ae

End
